

## ANNEX C

No. 3219. CONVENTION FOR LIMITING THE MANUFACTURE AND REGULATING THE DISTRIBUTION OF NARCOTIC DRUGS. SIGNED AT GENEVA, JULY 13th, 1931<sup>1</sup>

OBJECTION to the declaration by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland concerning the application of the above-mentioned Convention to the Falkland Islands (Malvinas) and Dependencies<sup>2</sup>

*Received on:*

3 October 1983

ARGENTINA

[*Same objection as under No. A-1021 on p. 316 of this volume.*]

*Registered by the Secretariat on 3 October 1983.*

## ANNEXE C

N° 3219. CONVENTION POUR LIMITER LA FABRICATION ET RÉGLEMENTER LA DISTRIBUTION DES STUPÉFIANTS. SIGNÉE À GENÈVE, LE 13 JUILLET 1931<sup>1</sup>

OBJECTION à la déclaration du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord concernant l'application de la Convention susmentionnée aux îles Falkland (Malvinas) et dépendances<sup>2</sup>

*Reçue le :*

3 octobre 1983

ARGENTINE

[*Même objection que sous le n° A-1021 à la page 316 du présent volume.*]

*Enregistrée par le Secrétariat le 3 octobre 1983.*

<sup>1</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. CXXXIX, p. 301; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 6 to 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 798, 917, 999, 1009 and 1202. See also "Protocol signed at Lake Success, New York, on 11 December 1946, amending the Agreements, Conventions and Protocols on narcotic drugs concluded at The Hague on 23 January 1912, at Geneva on 11 February 1925 and 19 February 1925, and 13 July 1931, at Bangkok on 27 November 1931 and at Geneva on 26 June 1936" in United Nations, *Treaty Series*, vol. 12, p. 179.

<sup>2</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. CLXIV, p. 407.

<sup>1</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CXXXIX, p. 301; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 6 à 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 798, 917, 999, 1009 et 1202. Voir aussi «Protocole, signé à Lake Success (New York) le 11 décembre 1946, amendement les Accords, Conventions et Protocoles sur les stupéfiants conclus à La Haye le 23 janvier 1912, à Genève les 11 et 19 février 1925 et le 13 juillet 1931, à Bangkok le 27 novembre 1931 et à Genève le 26 juin 1936» dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, vol. 12, p. 179.

<sup>2</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CLXIV, p. 407.